

Title (en)

Device for laying of tiling on a vertical framework of wood or metal.

Title (de)

Vorrichtung zum Verlegen von Fliesen auf einem vertikalen Rahmen aus Holz oder Metall.

Title (fr)

Dispositif pour la pose de carrelages sur une ossature verticale en bois ou en métal.

Publication

EP 0657601 A1 19950614 (FR)

Application

EP 94490001 A 19940114

Priority

FR 9315262 A 19931213

Abstract (en)

According to the invention it is characterised in that it comprises: - a rigid horizontal section (2) fixed to the vertical framework (1) and having an upper clipping flange (6) and a lower flange (9), - one or more panels (22 or 23) located at each corner (14) of the tiling, with a clip which can be engaged in the upper flange (6) of the horizontal section (2) and a support flange integral with the panels in order to hold the tiles at the corners. Application to the field of construction and of building when it is necessary to operate on new constructions or to renovate the facades of buildings from the outside. <IMAGE>

Abstract (fr)

Selon l'invention, il est caractérisé par le fait qu'il comprend : un profilé horizontal rigide (2) fixé sur l'ossature verticale (1) présentant une aile supérieure (6) de clipsage et une aile inférieure (9), une ou plusieurs plaques (22 ou 23) disposées au niveau de chaque angle (14) du carrelage avec un clip susceptible de s'engager dans l'aile supérieure (6) du profilé horizontal (2) et une aile d'appui solidaire des plaques pour maintenir les carrelages sur les angles. Application dans le domaine de la construction et du bâtiment lorsqu'il faudra intervenir sur des travaux neufs ou de rénovation par l'extérieur de façades de bâtiment. <IMAGE>

IPC 1-7

E04F 13/08

IPC 8 full level

E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/0821 (2013.01); **E04F 13/083** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3203467 A1 19830811 - PROFIL VERTRIEB GMBH [DE]
- [A] FR 2527672 A1 19831202 - BOUYGUES SA [FR]
- [A] EP 0337570 A1 19891018 - BRUYNZEEL INTERSYSTEEM [NL]
- [A] EP 0544593 A1 19930602 - APELOIG PHILIPPE [FR], et al
- [A] EP 0288326 A1 19881026 - SAFAMA [FR]
- [A] DE 3744157 A1 19890713 - WAGNER PETER DIPL ING [DE]

Cited by

EP1391569A1; GB2374614A; EP2199487A3; EP1961889A3; EP2453075A1; ES2339085A1; FR3129167A1; EP1961889A2; WO2023084064A1; EP3710648B1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0657601 A1 19950614; EP 0657601 B1 19990811; DE 69420017 D1 19990916; FR 2713689 A1 19950616; FR 2713689 B1 19960216

DOCDB simple family (application)

EP 94490001 A 19940114; DE 69420017 T 19940114; FR 9315262 A 19931213